
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 

2018. december 4-i, 
NYILVÁNOS üléséről

Az ülés helye: Budaörsi Polgármesteri Hivatal II. emelet nagyterem (2040 Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak: dr. Bakó Krisztina elnök, Becz György, Löfler Dávid, Premecz Enikő,
Stift Nándor, Simándi Szelim képviselők és dr. Czuczor Gergely, Matuszkáné Papp
Ilona Marian, Spányik József külsős nem képviselő bizottsági tagok.

Igazoltan távol voltak: -

Jelen voltak továbbá: 
Polgármesteri  Hivatal  részéről: Biró  Gyula  alpolgármester,  dr.  Molnár  Gábor
képviselő,  Vágó  Csaba  kabinetvezető,  Barta  Gáborné  pénzügyi  irodavezető,  dr.
Gróza  Zsolt  vagyongazdálkodási  osztályvezető,  Géczy-Gaál  Szilvia  kulturális
ügyintéző, Zsák András közművelődési és sport ügyintéző.
Meghívottak,  érdeklődők: Berzsenyi  Bellaagh  Ádám  Budaörsi  Latinovits  Színház
képviselője, Csabay Károly, Szabó István.

Jegyzőkönyvvezető: dr. Sándor Anett

Dr. Bakó Krisztina elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottság ülésén! Megállapítja, hogy a Bizottság 9 tagja közül 9 tag
jelen van és így a Bizottság határozatképes, az ülést 1630 órakor megnyitja. 

Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérte Premecz Enikő képviselő tagot, aki jelezte, hogy
vállalja a feladatot.
  
A Bizottság 9 egyhangú igen szavazattal támogatta, hogy Premecz Enikő képviselő
tag legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

Napirendhez:

Dr. Bakó Krisztina elnök: Javasolja, hogy a meghívó szerinti Testületi hatáskör 10.)
Javaslattétel Díszpolgári címre (1) – ZÁRT ülésen és 11.) Javaslattétel Díszpolgári
címre (2) – ZÁRT ülésen c.  napirendi  pontot,  valamint  a Bizottsági  hatáskör  13.)
Méltányossági  kérelem  tandíj-támogatás  tárgyában  –  ZÁRT  ülésen c.  napirendi
pontot zárt ülésen tárgyalják.
A Bizottság a javaslatot 9 egyhangú igen szavazattal támogatta.

Felteszi szavazásra, hogy a fenti napirendeket sorrendben a nyilvános napirendek
után az ülés végén tárgyalják.
A Bizottság a javaslatot 9 egyhangú igen szavazattal támogatta.

A fenti szavazati arányokkal a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 

1



88/2018. (XII.04.) KMISB sz. határozat
Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása
Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  úgy  dönt,  hogy  Premecz  Enikő képviselő  tagot
választja meg, a jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának. 

B. Napirend:

NYILVÁNOS ülés:

Testületi hatáskör:

1.) Budaörs  Város  Önkormányzat  2018.  évi  költségvetésének  I-III.  negyedéves
végrehajtásáról szóló beszámoló

2.) Budaörs Város Önkormányzat 2019. évi költségvetési koncepciója 
3.) Döntés  a  Templom  tér  12.  sz.  alatti,  110/6  hrsz-ú  ingatlan  egy  részének

használatba adására vonatkozó szerződés meghosszabbításáról (PostART)
4.) Döntés a Templom tér 12. sz. alatti ingatlan egy részére vonatkozó használatba

adási szerződés meghosszabbításáról (BABtér)
5.) A Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló beszámolója 2018. évi tevékenységéről 
6.) A Gróf Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár státuszainak módosítása
7.) A Városi Sportcsarnok 2019. évi használatára vonatkozó pályázatok elbírálása 
8.) Magyar Drámáért Alapítvány támogatási kérelme 
9.) Együttműködési  megállapodás  megkötése  az  Egészségesebb  Óvodás

Gyermekekért Alapítvánnyal 

Bizottsági hatáskör:

10.) A  közművelődési,  közgyűjteményi  és  művészeti  intézmények,  valamint  a
soron támogatott társadalmi szervezetek 2019. évi munkatervei

ZÁRT ülés:

Testületi hatáskör:

11.) Javaslattétel Díszpolgári címre (1) – ZÁRT ülésen
12.) Javaslattétel Díszpolgári címre (2) – ZÁRT ülésen

Bizottsági hatáskör:

13.) Méltányossági kérelem tandíj-támogatás tárgyában – ZÁRT ülésen

Napirend előtti hozzászólás: nem volt.
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Napirend tárgyalása:

1.) Budaörs Város Önkormányzat 2018. évi költségvetésének I-III. negyedéves
végrehajtásáról szóló beszámoló

Barta Gáborné pénzügyi irodavezető: ismerteti az előterjesztést.

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök: Feltette  szavazásra  a  határozati  javaslatot,  melyet  a
bizottság 7 igen 2 tartózkodás szavazattal támogatott. 

89/2018. (XII.04.) KMISB sz. határozat
Budaörs  Város  Önkormányzat  2018.  évi  költségvetésének  I-III.  negyedéves
végrehajtásáról szóló beszámoló

Budaörs Város Önkormányzat Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága
javasolja  a  Képviselő-testületnek  Budaörs  Város  Önkormányzat  2018.  évi
költségvetésének I-III. negyedéves végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadását az
1-23. számú mellékletek szerint.

2.) Budaörs Város Önkormányzat 2019. évi költségvetési koncepciója

Barta Gáborné pénzügyi irodavezető: ismerteti az előterjesztést. 

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök: Feltette  szavazásra  a  határozati  javaslatot,  melyet  a
bizottság 7 igen 2 tartózkodás szavazattal támogatott. 

90/2018. (XII.04.) KMISB sz. határozat
Budaörs Város Önkormányzat 2019. évi költségvetési koncepciója

Budaörs Város Önkormányzat Közoktatási, Művelődési, Ifjúság és Sport Bizottsága
javasolja a Képviselő-testületnek a 2019. évi költségvetési koncepciót elfogadni az
előterjesztésben foglaltak szerint. 

3.)  Döntés  a  Templom tér  12.  sz.  alatti,  110/6  hrsz-ú  ingatlan  egy  részének
használatba adására vonatkozó szerződés meghosszabbításáról (PostART)

Dr.  Gróza Zsolt  vagyongazdálkodási  osztályvezető:  ismerteti  az  előterjesztést.
Továbbá elmondja,  hogy a tegnapi  nap folyamán a TFVB ülésén felmerült  az az
igény, hogy a PostART egészítse ki a beszámolóját azzal a nyilatkozattal, hogy az
ingatlan  továbbhasznosításából  származó  bevételt  teljes  egészében  a  közhasznú
tevékenységre  fordította.  A nyilatkozat  megérkezett,  amelyet  szó  szerint  felolvas:
„Teljes  egészében  a  PostART  kulturális  színtér  működtetésére  fordítják  a
továbbhasznosításából származó bevételt.”
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Löfler Dávid képviselő: Kérdezi - mivel a következő napirendi pont is a Templom tér
12. sz. ingatlan hasznosításáról szól, ahol 3 évre hosszabbítanak szerződést -, hogy
mi az oka annak, hogy a PostART esetében mindig csak 1-1 évre.

Vágó Csaba kabinetvezető: A válasz az,  hogy a területi  felhasználás úgy tűnik,
hogy  hasonló,  de  számos  különbség  van  a  Manifeszt  vagy  Primanima  Kft  által
használt és működtetett BABtér és a Szent Tarzíciusz Egyesület által  működtetett
PostART tevékenysége között. Az egyik egy olyan tevékenységet jelent, ahol nem
okoz  törést,  ha  évről  évre  hosszabbítanak.  Ebben  semmilyen  kockázat  nincsen,
hiszen mindig meghosszabbították a kérésnek megfelelően. Ugyanakkor nincs olyan
pályázati  kötelme  a  PostART-nak,  mint  a  Primanimanak,  akinek  van  nyertes
pályázata és ez alapján azt javasolták, ha lehetséges, akkor ne 1 évre kössék meg a
szerződést,  hanem 2-3  évre.  Gyakorlatilag  a  pályázat  fenntartási  időszakához ez
szükséges. Azt gondolja, hogy nincs azzal probléma, hogy évről évre hosszabbítsák
a szerződéseket. 

Dr. Bakó Krisztina elnök: Elmondja, hogy tegnap a TFVB ülésén ő volt az, aki azt
kérte,  hogy  egészítse  ki  a  beszámolóját  a  Szent  Tarzíciusz  Egyesület.  Itt  nem
nyilatkozatról van szó, hanem – ahogy eddig minden évben kérte – a használatba
adási  szerződésben  foglaltaknak  feleljen  meg  a  Szent  Tarzíciusz  Egyesület,  ami
egyébként  mellékletét  képezi  az  előterjesztésnek.  Nem  arról  van  szó,  hogy
nyilatkozni kell arról, hogy teljes egészében ezt a bevételt visszafogatja a szerződés
egyes pontjában megjelölt  célra,  hanem igazolni  kell  egy részletes beszámolóval.
Elmondta,  hogy  az  a  táblázat,  amit  melléklet  a  Szent  Tarzíciusz  Egyesület  a
beszámolója mellé, az alkalmatlan az igazolásra, egy olyan táblázat, amit körülbelül
5 perc alatt lehet létrehozni. Néhány számla van feltüntetve a táblázatban, majd a
számlák összegének megfelelő  oldalon  még egy oldalon  beírták,  hogy a bevétel
ugyanannyi. A bevétel nincsen részletezve, az nem egy részletes beszámoló, még
csak nem is  egy matematikai  képlet  alapján  jön  ki  az  eredmény,  hanem be van
gépelve.  Ezt  beszámolónak  nem  lehet  kellően  megalapozottnak  tekinteni.  Bízik
abban, hogy a következő alkalomra, ami a PEB ülése – amin ugyan nem lesz jelen -
sikerül majd ezt a beszámolót a szerződésben foglaltaknak megfelelően benyújtani. 
Továbbá  válaszolva  Löfler  Dávid  képviselő  kérdésére  mindenképpen  két
előterjesztésben kell tárgyalni a két használatba adási szerződést, mert ugyanis két
különböző  tartalmú  szerződés  megújítása.  Nem  lehet  egy  kalap  alatt  egyszerre
intézni.

Löfler Dávid képviselő:  Nem is javasolta, hogy együtt tárgyalják, csak az évekre
kérdezett rá, hogy miért térnek el.

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök: Feltette  szavazásra  a  határozati  javaslatot,  melyet  a
bizottság 7 igen 2 tartózkodás szavazattal támogatott. 

91/2018. (XII.04.) KMISB sz. határozat
Döntés  a  Templom  tér  12.  sz.  alatti,  110/6  hrsz-ú  ingatlan  egy  részének
használatba adására vonatkozó szerződés meghosszabbításáról (PostART)

I. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének Közoktatási, Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy
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1. járuljon hozzá a Budaörs Város Önkormányzata és a Budaörsi Szent Tarzíciusz
Egyesület között létrejött, a Budaörs, Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 helyrajzi
számú  ingatlan  ingatlanrészének  (udvar  és  kiállító  tér)  kulturális,
közösségszervezési célokra történő térítésmentes használatba adásáról szóló
szerződés 2019. december 31. napjáig történő meghosszabbításához.

2. hatalmazza fel a polgármestert a szerződésmódosítás aláírására.
II. Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testületének a Közoktatási, Művelődési,

Ifjúsági és Sport Bizottsága a Budaörsi Szent Tarzíciusz Egyesület 2018. évi
beszámolóját megismerte, és elfogadja.

4.)  Döntés  a  Templom  tér  12.  sz.  alatti  ingatlan  egy  részére  vonatkozó
használatba adási szerződés meghosszabbításáról (BABtér)

Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést. 

Dr.  Czuczor  Gergely  képviselő:  A 3  év  azért  elgondolkodtató,  mert  jönnek  a
választások  ősszel  és  nem  elegáns  egy  most  meglévő  testületnek  a  következő
testületnek  a  kezét  megfogni  és  egy irányba  terelni.  Lehet  a  BFE ismét  veri  az
ellenzéket, ebben az esetben ez fennmarad. Ha nem ez a helyzet áll elő és esetleg
van  egy eltérő  koncepció,  akkor  ez  később  okoz  problémát.  Hozzáteszi,  hogy a
Manifeszt Egyesület ellen nincsen aggálya.

Vágó Csaba kabinetvezető:  Számos alkalommal szóba került  az,  hogy igazából
milyen politikai  entitás alkotja a politikai  többséget, az nem szabad, hogy a város
működését felforgassa és ehhez eddig ragaszkodtak is. Azt gondolja, hogy hozzon
bármit az élet, ez az önmérséklet ez mindenkire jellemző. Ami elhangzott, az szerinte
nem járható, mert ez alapján 5 évente kellene felforgatni a várost.

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök: Feltette  szavazásra  a  határozati  javaslatot,  melyet  a
bizottság 8 igen 1 tartózkodás szavazattal támogatott. 

92/2018. (XII.04.) KMISB sz. határozat
Döntés a Templom tér 12. sz. alatti ingatlan egy részére vonatkozó használatba
adási szerződés meghosszabbításáról (BABtér)

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy

I. járuljon  hozzá  a Budaörs  Város  Önkormányzatának  tulajdonát  képező
Templom  tér  12.  sz.  alatti,  110/6  helyrajzi  számú ingatlan  főépületének
földszintjén  található,  a  szerződés  mellékletében található  helyszínrajzon
feltüntetett  helyiségek  térítésmentes használatba adására vonatkozóan a
Magyarországi Animációs Filmalkotók Egyesületével 2017. december 15-én
kötött  használatba  adási  szerződés  2019.  január  1.  napjától  2021.
december 31. napjáig tartó határozott időre szóló, változatlan feltételekkel
történő meghosszabbításához;

II. hatalmazza  fel  a  polgármestert  a  vonatkozó  szerződés-módosítás
aláírására.
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5.) A Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló beszámolója 2018. évi tevékenységéről

Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést. 

Dr. Bakó Krisztina elnök: Egyetért azzal, hogy a beszámoló részletes és mindenre
kiterjedő. Látszik, hogy a munka kezd beérni és integrálódott az Esélyegyenlőségi
Szószóló  intézménye  a  város  életébe.  Eredményei  is  vannak  a  munkájának  és
köszönettel tartoznak neki.
Miután  több  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  feltette  szavazásra  a  határozati
javaslatot,  melyet  a  bizottság  7  igen  2  tartózkodás  szavazattal  egyhangúan
támogatott. 

93/2018. (XII.04.) KMISB sz. határozat
A Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló beszámolója 2018. évi tevékenységéről
 
Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az előterjesztés mellékletét
képező  -  Helyi  Esélyegyenlőségi  Szószóló  éves  munkájáról  szóló  beszámolóját
fogadja el. 

6.) A Gróf Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár státuszainak módosítása

Vágó Csaba kabinetvezető:  ismerteti  az  előterjesztést.  Köszöni  az  igazgatónak,
hogy eljött az ülésre, továbbá elmondja, hogy az igazgató kérése alapján készült az
előterjesztés. Egy korábbi állapot visszaállítását kezdeményezik, miután 6 óra helyett
ismét 8 órában tudja vállalni a feladatot a kolléganő, akit a státuszváltozás érint.

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök: Feltette  szavazásra  a  határozati  javaslatot,  melyet  a
bizottság 9 egyhangú igen szavazattal támogatott. 

94/2018. (XII.04.) KMISB sz. határozat
A Gróf Bercsényi Zsuzsanna Városi Könyvtár státuszainak módosítása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Gróf Bercsényi Zsuzsanna
Városi Könyvtár 6 órás státuszát (könyvtáros) 8 órásra módosítsa,  2019. január 1-
jétől.  A városi  könyvtár  engedélyezett  álláshelyeinek számát  12,25-ben határozza
meg.

Csabay Károly elhagyja a termet.
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7.)  A  Városi  Sportcsarnok  2019.  évi  használatára  vonatkozó  pályázatok
elbírálása

Zsák András: ismerteti az előterjesztést. 
Dr. Bakó Krisztina elnök:  Hozzáteszi,  hogy az előterjesztésben nyolc igény van
felsorolva, de csak hét érkezett be formálisan. A Budaörsi Kézilabda Sport Nonprofit
Kft., jótékonysági báljáról csak annyit tudunk, hogy fel van sorolva az igények között,
de egyébként mellékletet nem talált hozzá.

Zsák  András  jelzi,  hogy  a  Budaörsi  Kézilabda  Sport  Nonprofit  Kft.  kérelme  is
megtalálható a mellékletek között.

Dr. Bakó Krisztina elnök: Elhiszi, hogy benne van és így rendben is van. Elmondja
továbbá, hogy a rendelet úgy szól, hogy figyelembe kell venni a választási sorrend
kialakítása során a felsorolt tényezőket, amelyek közül az egyik az önerő. Van olyan
kérelem, ami már tartalmaz önerőt, van olyan, ahol százalékosan van meghatározva,
így ez nem teszi lehetővé az összehasonlítást.

Zsák  András:  Kiegészítésként  elmondja,  hogy  a  Kézilabda  Sport  Nonprofit  Kft.
esetén bekérték, hogy milyen jótékonysági rendezvénye. Ez egy gyermek kézilabda
torna. Az önrészek esetében pedig mivel teljes összeget számolnak, így senki sem
azt írta, hogy a csarnokhoz mennyi önrészt vennének igénybe.

Dr. Czuczor Gergely képviselő: Elmondja, hogy a szavazásból alól kivonja magát,
mivel érintett. Múlt hét pénteken volt a szalagavató ünnepség. Ez a második alkalom,
hogy  a  Városi  Sportcsarnokban  rendezik  meg.  Szeretnék  ezt  a  hagyományt
megőrizni.  Amit  lát,  hogy egy ilyen jellegű rendezvény megszervezése sok millió
forint. Ezek az önerők sajnos nehezen megfoghatók.
A BULAKE-val  kapcsolatban  kérdezi,  hogy  2018.  október  megvalósulást  ír,  ami
lehetséges, hogy elírás.

Zsák András jelzi, hogy csak elírás történt. 

Dr.  Czuczor  Gergely  képviselő:  Akkor  2019.  októberre  kell  vonatkoztatni  a
rendezvényt ha jól érti.
Visszabontotta,  hogy  ha  mind  a  8  pályázót  figyelembe  vesszük,  akkor  a  teljes
összegből  905.000  Ft-ot  néhány  forinttal  meghaladó  az  egységre  jutó  pályázati
összeg. Ez egy viszonylag kezelhető és jó támogatási  mennyiség lenne.  Ilyenkor
mindig eszébe jut Biró Gyula alpolgármester „félzongora” esete. Ő ezt az összeget,
jónak tartaná, hogy arányosan osszák fel, feltéve hogy minden pályázó anyagát el
tudják fogadni a kiírásnak megfelelően.

Dr.  Bakó Krisztina elnök:  Röviden kifejti,  hogy számára nagyon fontos,  hogyha
egyszer elfogadják a saját szabályaikat, akkor ahhoz tartsák is magukat. Másfelől ha
ezt  nézik,  akkor  egyetlen  pályázatot  sem  lehetne  elfogadni,  mert  nincs  olyan
pályázat,  ami  valamennyi  kritériumnak  megfelel.  Ha  mindig  számon  kérik,  akkor
olyan rendezvényekről kellene lemondani, mint az iskolai szalagavatók, mert az Illyés
szalagavatója olyan tömegeket mozgat meg, hogy nincs a városban másik helyszín,
ahova  ennyi  ember  befér.  Még  úgy  sem,  hogy  az  Aramis  csarnok  elméletileg
alkalmas  lenne  egy  közepes  rendezvény  megtartására.  Amikor  a  rendeletet
megalkották, akkor még az Aramis csarnok nem volt. Lehet, segít a döntésben az, ha
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mérlegelik,  hogy  van-e  olyan  rendezvény,  ami  az  Aramis  csarnokban  is
megvalósulhat.

Biró Gyula alpolgármester: Egyet ért az előtte szólókkal. Nem egy egzakt pályázati
rendszer  került  kidolgozásra,  így jelen  szituációban egyetért  dr.  Czuczor  Gergely
javaslatával: matematikailag osszák 8 felé az összeget.

Becz  György  képviselő:  Érintettként  szól  hozzá  ugyan,  mivel  az  Illyés
szalagavatója 1 hónapon belül kerül megrendezésre. Nagyon falhoz lennének állítva,
ha  ragaszkodnának  a  pályázati  kiíráshoz,  amit  szomorúan  tapasztalt,  hogy  nem
tartottak be.  Ígéretet tesz,  hogy ezen változtatni  fognak. Kéri  a józan belátását a
bizottságnak. 

Dr. Bakó Krisztina elnök: Egy dolgot szeretne még mondani: az egy napra adható
legmagasabb támogatás az 1.200.000 Ft, ami úgy lett meghatározva, hogy ennyibe
kerül egy napi bérlete a Városi Sportcsarnoknak. Ha szétosztják, akkor az 900.000
Ft/alkalom, így a hiányzó 300.000 Ft-ot kell előteremteni, amit a szervezetek felé is
kommunikálni kell, mivel nem azt jelenti, hogy 1 napos ingyenes használatról van
szó, hanem ennyit tud az önkormányzat hozzátenni a bérleti díjhoz. 

Zsák  András: Ha  8  felé  osztják  a  rendelkezésre  álló  összeget,  akkor  a  pontos
összeg 904.875 Ft.

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök: Feltette  szavazásra  dr.  Czuczor  Gergely  módosító
javaslatát, mely szerint a rendelkezésre álló támogatási összeget egyenlő mértékben
arányosan,  valamennyi  pályázó  között  osszák  szét,  ami  így  904.875  Ft.
pályázatonként.
A bizottság a módosító javaslatot 7 igen 1 tartózkodás szavazattal támogatta, illetve
dr. Czuczor Gergely nem szavazott érintettsége okán.

Feltette szavazásra a határozati javaslatot a módosítással együtt, melyet a bizottság
8 egyhangú igen szavazattal támogatott, illetve dr. Czuczor Gergely nem szavazott
érintettsége okán.
A bizottság a fenti szavazatok arányában az alábbi határozatot hozta:

95/2018. (XII.04.) KMISB sz. határozat
A Városi Sportcsarnok 2019. évi használatára vonatkozó pályázatok elbírálása

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága / Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága javasolják a Képviselő-
testületnek, hogy a városi sportcsarnok használatára 7.239.000 Ft-ot biztosítson a
város 2019.évi költségvetésében.

2. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági és Sport Bizottsága / Pénzügyi Ellenőrző Bizottsága javasolja a Képviselő-
testületnek,  hogy az alábbi  kérelmezők részére,  2019-ben a Városi  Sportcsarnok
használatára, a következő támogatásokat  hagyja jóvá a 2019.  évi  pályázati  keret
terhére.

I. Illyés Gyula Gimnázium, szalagavató – 2019. január 11. 904.875 Ft
II. Budaörsi Kézilabda Sport Nonprofit Kft., jótékonysági bál – 2019. március 9. 904.875 Ft
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III. Mindszenty József R.K. Ált. Iskola, alapítványi bál – 2019. május 11. 904.875 Ft
IV. VIVART Zeneművész Egyesület, Budaörs Fesztivál záró koncert – 2019. május 5. 

904.875 Ft
V. Vivace, VI. Vivace Táncforgatag – 2019. június 16. 904.875 Ft
VI. Buda-környéki Látássérültek Egyesülete, jótékonysági koncert - 2019. okt. vagy dec.  

904.875 Ft
VII. Szent Benedek Iskola, Szalagavató – 2019. november 29. 904.875 Ft
VIII. Budaörsi Sport Club, asztalitenisz verseny – 2019. (pontos időpont még nem ismert) 

904.875 Ft

8.) Magyar Drámáért Alapítvány támogatási kérelme 

Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a szervezet
képviselői jelen vannak, ha kérdés merülne fel.

Dr. Bakó Krisztina elnök: Javasolja, hogy 100.000 Ft-tal támogassák a szervezetet.
Feltette szavazásra a módosítást, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal
támogatott.

Feltette szavazásra a módosítással együtt a határozati javaslatot, melyet a bizottság
9 egyhangú igen szavazattal támogatott. 

A bizottság a fenti szavazatok arányában az alábbi határozatot hozta:

96/2018. (XII.04.) KMISB sz. határozat
Magyar Drámáért Alapítvány támogatási kérelme

Budaörs Város Önkormányzatának Közoktatási,  Művelődési, Ifjúsági  és Sport
Bizottsága a XXI. század Magyar Drámájáért Alapítvány kérelmének 100.000
Ft-al történő támogatását javasolja jóváhagyásra a Képviselő-testület részére,
Budaörs Város Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 1/2018. (II. 23.)
önkormányzati  rendelet  5/B.  sz.  melléklet,  Önkormányzat  kiadásai/Működési
kiadások, 6. „Közoktatási, Művelődési Ifjúsági és Sport Bizottság kerete” terhére
azzal  a  céllal,  hogy támogassa a  Ady Endre halálának 100.  évfordulójára
szervezett városi vers-és prózamondó verseny  sikeres megvalósulását. 

9.)  Együttműködési  megállapodás  megkötése  az  Egészségesebb  Óvodás
Gyermekekért Alapítvánnyal 

Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést. 

Czuczor Gergely képviselő és Vágó Csaba kabinetvezető röviden tisztázzák, hogy
hogyan kapcsolódik az előterjesztés a korábbi zárt ülésen hozott döntéshez.

Dr. Bakó Krisztina elnök: Kérdezi, hogy van-e már budaörsi gyerek, aki oda jár,
vagy erre csak a jövőben lesz lehetőség.
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Vágó Csaba kabinetvezető: Tudomása  szerint  még  nincs  budaörsi  gyermek  az
intézetben.

Dr. Bakó Krisztina elnök: Javasolja, hogy szövegszerűen módosítsák a szerződést
az alábbiak szerint:
III. fejezet 9.2 pontja ellentmondásban van a IV. fejezet 11. pontjával. Kéri, hogy III.
fejezet  9.2  pontjába  kerüljön  bele:  A kiegészítő  támogatás  időtartama  legfeljebb
évente 12 hónap.
A IV. fejezet 11. pontja úgy rendelkezik,  hogy havi  50.000 Ft-ban állapítja meg a
támogatás lehetőségét és később a szerződés kitér arra, hogy a támogatást addig
folyósítja az önkormányzat, ameddig a gyermek oda jár. 

Biró Gyula alpolgármester: Kéri, hogy a határozati javaslatba is kerüljön bele, hogy
budaörsi gyermekről van szó.

Dr. Bakó Krisztina elnök: Feltette szavazásra Biró Gyula alpolgármester módosító
javaslatát, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal támogatott.

Feltette szavazásra saját módosító javaslatát, miszerint a szerződés szövegének 9.2
pontjába a „legfeljebb évente 12 hónap” szövegrész kerül be.
A bizottság a módosító indítványt 9 egyhangú igen szavazattal támogatta. 

Feltette  szavazásra  a  módosításokkal  együtt  a  határozati  javaslatot,  melyet  a
bizottság 9 egyhangú igen szavazattal támogatott. 

97/2018. (XII.04.) KMISB sz. határozat
Együttműködési  megállapodás  megkötése  az  Egészségesebb  Óvodás
Gyermekekért Alapítvánnyal

Budaörs  Város  Önkormányzat  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és  Sport
Bizottsága /  Pénzügyi Ellenőrző Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,
hogy 
1. hagyja jóvá  a melléklet  szerinti  tartalommal  az  Egészségesebb Óvodás

Gyermekekért  Alapítvánnyal  megkötendő Együttműködési  Megállapodást
budaörsi gyermekek vonatkozásában;

2. kérje  fel  a  polgármestert,  hogy  a  jövő  évi  támogatáshoz  szükséges
2 400 000.-  azaz  kettőmillió-négyszázezer  Ft  összeget  a  2019.  évi
költségvetésbe terveztesse be,

2.  hatalmazza fel  a  polgármestert,  hogy az  1.  pont  szerinti  megállapodást
kösse meg.

12.) A közművelődési, közgyűjteményi és művészeti intézmények, valamint a
soron támogatott társadalmi szervezetek 2019. évi munkatervei

Zsák András: ismerteti az előterjesztést. 
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Dr. Bakó Krisztina elnök:  Kötelességének érzi felhívni a tagok figyelmét, hogy 4
olyan  intézmény  van,  ami határidőn  túl  nyújtotta  be  a  munkatervét,  ami
automatikusan azt jelenti, hogy nem tudják elfogadni.

Rövid vita  után a határozati  javaslat  módosítását javasolja,  miszerint  húzzák ki  a
határozati  javaslatból azokat a szervezeteket,  akik határidőn túl  benyújtották be a
munkaterveiket.

Simándi Szelim képviselő: tartalmilag nyugtázzák, hogy beérkeztek a munkatervek,
a döntés csak szimbolikus. Nem esnek el semmilyen kedvezménytől.

Premecz Enikő képviselő: Elmondja, hogy a beadott anyagokat nagyon kevésnek
tartja. Tudomásul veszi, hogy ezt elolvasta, de jóváhagyni nem tudja. Javasolja, hogy
a  határozatot  szövegszerűen  módosítsák  arra,  hogy  a  munkaterveket  tudomásul
vették. 

Dr.  Bakó  Krisztina  elnök:  Feltette  szavazásra  Premecz  Enikő  képviselő
módosítását  -  „A  munkatervek  áttekintése nem  jelenti  az  abban  szereplő
költségvetési  igények  jóváhagyását.”-,  melyet  a  bizottság  9  egyhangú  igen
szavazattal támogatott.

Feltette  szavazásra  saját  módosító  javaslatát,  miszerint  húzzák  ki  a  határozati
javaslatból  azokat  a  szervezeteket,  akik  határidőn  túl  benyújtották  be  a
munkaterveiket.  A módosító  javaslatot  a  bizottság  9  egyhangú igen  szavazattal
támogatta. 

Feltette  szavazásra  a  módosításokkal  együtt  a  határozati  javaslatot,  melyet  a
bizottság 9 egyhangú igen szavazattal támogatott.

A bizottság a fenti szavazatok arányában az alábbi határozatot hozta:

98/2018. (XII.04.) KMISB sz. határozat
A közművelődési, közgyűjteményi és művészeti intézmények, valamint a soron 
támogatott társadalmi szervezetek 2019. évi munkatervei

Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Közoktatási,  Művelődési,
Ifjúsági  és  Sport  Bizottsága  átruházott  hatáskörben  a  tájékoztatásként  benyújtott,
2019. évi munkaterveket áttekintette: 
Jókai Mór Művelődési Központ, Budaörsi Latinovits Színház és Városi Ifjúsági Klub,
gr.  Bercsényi  Zsuzsanna  Városi  Könyvtár,  Régiségbúvár  Ifjúsági  és  Kulturális
Egyesület,  Budaörsi  Fúvószenei  Egylet,  Gyepűk  Népe  Alapítvány  (Szélrózsa
Néptáncegyüttes),  Lyra  Dalkör,  Piros  Rózsa  Dalkör,  Pro  Musica  Kórusalapítvány,
Széll Kulturális Egyesület, Vivart Budaörsi Sinfonietta, Budaörsi Sport Club, Zöldkör
Budaörs Egyesület,  Buda-környéki  Látássérültek Közhasznú Egyesülete,  Budaörsi
Vivace  Kulturális  Egyesület,  Sapszon  Ferenc  Zenei  Örökségéért  Egyesület,
Budaörsi Triatlon Klub, Goldtimer Alapítvány, Budaörsi Kézilabda Sport Nonprofit Kft,
Primanima Kft.).
A munkatervek áttekintése nem jelenti az abban szereplő költségvetési igények
jóváhagyását.
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Határidő: azonnal
Felelős: dr. Bakó Krisztina elnök
Végrehajtást végzi: Polgármesteri Kabinet

Dr. Bakó Krisztina elnök:  Megköszönte a bizottsági tagok munkáját és az ülést 
1740-kor bezárta. 

k.m.f.

Premecz Enikő Dr. Bakó Krisztina
bizottsági tag aláíró elnök
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	Továbbá válaszolva Löfler Dávid képviselő kérdésére mindenképpen két előterjesztésben kell tárgyalni a két használatba adási szerződést, mert ugyanis két különböző tartalmú szerződés megújítása. Nem lehet egy kalap alatt egyszerre intézni.
	Löfler Dávid képviselő: Nem is javasolta, hogy együtt tárgyalják, csak az évekre kérdezett rá, hogy miért térnek el.
	Döntés a Templom tér 12. sz. alatti, 110/6 hrsz-ú ingatlan egy részének használatba adására vonatkozó szerződés meghosszabbításáról (PostART)
	4.) Döntés a Templom tér 12. sz. alatti ingatlan egy részére vonatkozó használatba adási szerződés meghosszabbításáról (BABtér)
	Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést.
	Dr. Czuczor Gergely képviselő: A 3 év azért elgondolkodtató, mert jönnek a választások ősszel és nem elegáns egy most meglévő testületnek a következő testületnek a kezét megfogni és egy irányba terelni. Lehet a BFE ismét veri az ellenzéket, ebben az esetben ez fennmarad. Ha nem ez a helyzet áll elő és esetleg van egy eltérő koncepció, akkor ez később okoz problémát. Hozzáteszi, hogy a Manifeszt Egyesület ellen nincsen aggálya.
	Vágó Csaba kabinetvezető: Számos alkalommal szóba került az, hogy igazából milyen politikai entitás alkotja a politikai többséget, az nem szabad, hogy a város működését felforgassa és ehhez eddig ragaszkodtak is. Azt gondolja, hogy hozzon bármit az élet, ez az önmérséklet ez mindenkire jellemző. Ami elhangzott, az szerinte nem járható, mert ez alapján 5 évente kellene felforgatni a várost.
	Döntés a Templom tér 12. sz. alatti ingatlan egy részére vonatkozó használatba adási szerződés meghosszabbításáról (BABtér)
	5.) A Helyi Esélyegyenlőségi Szószóló beszámolója 2018. évi tevékenységéről
	Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést.
	Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést. Köszöni az igazgatónak, hogy eljött az ülésre, továbbá elmondja, hogy az igazgató kérése alapján készült az előterjesztés. Egy korábbi állapot visszaállítását kezdeményezik, miután 6 óra helyett ismét 8 órában tudja vállalni a feladatot a kolléganő, akit a státuszváltozás érint.
	Zsák András: ismerteti az előterjesztést.
	Dr. Bakó Krisztina elnök: Hozzáteszi, hogy az előterjesztésben nyolc igény van felsorolva, de csak hét érkezett be formálisan. A Budaörsi Kézilabda Sport Nonprofit Kft., jótékonysági báljáról csak annyit tudunk, hogy fel van sorolva az igények között, de egyébként mellékletet nem talált hozzá.
	Zsák András jelzi, hogy a Budaörsi Kézilabda Sport Nonprofit Kft. kérelme is megtalálható a mellékletek között.
	Dr. Bakó Krisztina elnök: Elhiszi, hogy benne van és így rendben is van. Elmondja továbbá, hogy a rendelet úgy szól, hogy figyelembe kell venni a választási sorrend kialakítása során a felsorolt tényezőket, amelyek közül az egyik az önerő. Van olyan kérelem, ami már tartalmaz önerőt, van olyan, ahol százalékosan van meghatározva, így ez nem teszi lehetővé az összehasonlítást.
	Zsák András: Kiegészítésként elmondja, hogy a Kézilabda Sport Nonprofit Kft. esetén bekérték, hogy milyen jótékonysági rendezvénye. Ez egy gyermek kézilabda torna. Az önrészek esetében pedig mivel teljes összeget számolnak, így senki sem azt írta, hogy a csarnokhoz mennyi önrészt vennének igénybe.
	Dr. Czuczor Gergely képviselő: Elmondja, hogy a szavazásból alól kivonja magát, mivel érintett. Múlt hét pénteken volt a szalagavató ünnepség. Ez a második alkalom, hogy a Városi Sportcsarnokban rendezik meg. Szeretnék ezt a hagyományt megőrizni. Amit lát, hogy egy ilyen jellegű rendezvény megszervezése sok millió forint. Ezek az önerők sajnos nehezen megfoghatók.
	A BULAKE-val kapcsolatban kérdezi, hogy 2018. október megvalósulást ír, ami lehetséges, hogy elírás.
	Zsák András jelzi, hogy csak elírás történt.
	Dr. Czuczor Gergely képviselő: Akkor 2019. októberre kell vonatkoztatni a rendezvényt ha jól érti.
	Visszabontotta, hogy ha mind a 8 pályázót figyelembe vesszük, akkor a teljes összegből 905.000 Ft-ot néhány forinttal meghaladó az egységre jutó pályázati összeg. Ez egy viszonylag kezelhető és jó támogatási mennyiség lenne. Ilyenkor mindig eszébe jut Biró Gyula alpolgármester „félzongora” esete. Ő ezt az összeget, jónak tartaná, hogy arányosan osszák fel, feltéve hogy minden pályázó anyagát el tudják fogadni a kiírásnak megfelelően.
	Dr. Bakó Krisztina elnök: Röviden kifejti, hogy számára nagyon fontos, hogyha egyszer elfogadják a saját szabályaikat, akkor ahhoz tartsák is magukat. Másfelől ha ezt nézik, akkor egyetlen pályázatot sem lehetne elfogadni, mert nincs olyan pályázat, ami valamennyi kritériumnak megfelel. Ha mindig számon kérik, akkor olyan rendezvényekről kellene lemondani, mint az iskolai szalagavatók, mert az Illyés szalagavatója olyan tömegeket mozgat meg, hogy nincs a városban másik helyszín, ahova ennyi ember befér. Még úgy sem, hogy az Aramis csarnok elméletileg alkalmas lenne egy közepes rendezvény megtartására. Amikor a rendeletet megalkották, akkor még az Aramis csarnok nem volt. Lehet, segít a döntésben az, ha mérlegelik, hogy van-e olyan rendezvény, ami az Aramis csarnokban is megvalósulhat.
	Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a szervezet képviselői jelen vannak, ha kérdés merülne fel.
	Vágó Csaba kabinetvezető: ismerteti az előterjesztést.
	Czuczor Gergely képviselő és Vágó Csaba kabinetvezető röviden tisztázzák, hogy hogyan kapcsolódik az előterjesztés a korábbi zárt ülésen hozott döntéshez.
	Dr. Bakó Krisztina elnök: Kérdezi, hogy van-e már budaörsi gyerek, aki oda jár, vagy erre csak a jövőben lesz lehetőség.
	Vágó Csaba kabinetvezető: Tudomása szerint még nincs budaörsi gyermek az intézetben.
	Dr. Bakó Krisztina elnök: Javasolja, hogy szövegszerűen módosítsák a szerződést az alábbiak szerint:
	III. fejezet 9.2 pontja ellentmondásban van a IV. fejezet 11. pontjával. Kéri, hogy III. fejezet 9.2 pontjába kerüljön bele: A kiegészítő támogatás időtartama legfeljebb évente 12 hónap.
	A IV. fejezet 11. pontja úgy rendelkezik, hogy havi 50.000 Ft-ban állapítja meg a támogatás lehetőségét és később a szerződés kitér arra, hogy a támogatást addig folyósítja az önkormányzat, ameddig a gyermek oda jár.
	Biró Gyula alpolgármester: Kéri, hogy a határozati javaslatba is kerüljön bele, hogy budaörsi gyermekről van szó.
	Dr. Bakó Krisztina elnök: Feltette szavazásra Biró Gyula alpolgármester módosító javaslatát, melyet a bizottság 9 egyhangú igen szavazattal támogatott.
	Zsák András: ismerteti az előterjesztést.
	Dr. Bakó Krisztina elnök: Kötelességének érzi felhívni a tagok figyelmét, hogy 4 olyan intézmény van, ami határidőn túl nyújtotta be a munkatervét, ami automatikusan azt jelenti, hogy nem tudják elfogadni.
	Rövid vita után a határozati javaslat módosítását javasolja, miszerint húzzák ki a határozati javaslatból azokat a szervezeteket, akik határidőn túl benyújtották be a munkaterveiket.
	Simándi Szelim képviselő: tartalmilag nyugtázzák, hogy beérkeztek a munkatervek, a döntés csak szimbolikus. Nem esnek el semmilyen kedvezménytől.
	Premecz Enikő képviselő: Elmondja, hogy a beadott anyagokat nagyon kevésnek tartja. Tudomásul veszi, hogy ezt elolvasta, de jóváhagyni nem tudja. Javasolja, hogy a határozatot szövegszerűen módosítsák arra, hogy a munkaterveket tudomásul vették.
	Felelős: dr. Bakó Krisztina elnök
	Dr. Bakó Krisztina elnök: Megköszönte a bizottsági tagok munkáját és az ülést  1740-kor bezárta.

